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Abstract (en)
Thermal printer with line head comprising a plurality of printing heating elements (2) designed, under the control of individual activation means (7,
8) and by means of memory dots (6; 46) of a printing register (5; 45), to print successive lines of dots on a support to be printed which is driven in
transit against the head (1), the said printer being characterised in that it comprises means (10; 40) for the individual character addressing of the
memory dots (6; 46). - Use in facsimile machines. <IMAGE>

Abstract (fr)
Appareil d'impression thermique à tête ligne comportant une pluralité d'éléments chauffants d'impression (2) agencés pour imprimer, sous la
commande de moyens d'activation individuels (7, 8) et par l'intermédiaire de points mémoires (6 ; 46) d'un registre d'impression (5 ; 45), des lignes
successives de points sur un support à imprimer entraîné en défilement contre la tête (1), appareil caractérisé par le fait qu'il comporte des moyens
(10 ; 40) d'adressage individuel en écriture des points mémoire (6 ; 46). - Application aux télécopieurs <IMAGE>
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